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Dit jaar draait Super de Boer 'break even', in 2008 maken we winst. Dat zegt Jan Brouwer, directievoorzitter van
supermarktconcern Laurus, in een interview met het Algemeen Dagblad. 

“Uit elke winkel willen we het meest maximale halen”, aldus Brouwer. “Het klinkt allemaal niet spectaculair,
geef ik toe. Maar het is een optelsom van heel veel kleine dingen goed doen. Dát is retail. Tot eind 2008 moet
elke winkel elk kwartaal een project uitvoeren.” 

Super de Boer had eind 2006 een marktaandeel van 7,6 procent. Hoe hoog dat moet worden vind Brouwer
geen belangrijke vraag. “Liever driehonderd winstgevende, florerende winkels dan een hoog marktaandeel met
winkels zonder toekomst. Ooit had Laurus 23 procent marktaandeel, maar met formules met weinig
slagkracht.”
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